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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 61/2022 
 

LXI sesja w dniu 23 listopada 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 23 listopada 2022 r. o godz. 09:33, a zakończono o godz. 12:59 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 radnych. Obecni: 
 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska  
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski  
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa           
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska  
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LXI sesję.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad nw. projektów uchwał:  
 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej oraz w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze 
półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 
realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za pierwsze 
półrocze jednostek dla których organem założycielskim jest Gmina Piaseczno. 

2)  Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w 
Piasecznie Spółka z o.o. 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Piasecznie Nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno nr 
1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 
16 obr. 44, zmienianej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1145/LVII/2022 z dnia 21 września 
2022 r. 
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4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej 
w Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 
11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44 - etap 1 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 318/XIV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 września 2019 r. w sprawie nadania nazwy REKREACYJNA ulicy 
położonej we wsi Józefosław w gminie Piaseczno 

6) Wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części 
nieruchomości, oznaczonej jako działka ew. nr 238/80 położona w Głoskowie 

7) Wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części 
nieruchomości, oznaczonej jako działka ew. nr 238/54 położona w miejscowości Głosków gm. 
Piaseczno. 
 

Burmistrz poprosił o zmianę kolejności w porządku obrad,  sprawozdanie z  działalności Burmistrza z 

działań podejmowanych w okresie między sesjami  przedstawi przed punktem wolne wnioski.  

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
oraz w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze, informacji 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za pierwsze półrocze jednostek dla których organem 
założycielskim jest Gmina Piaseczno. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej oraz w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 
realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za pierwsze półrocze 
jednostek dla których organem założycielskim jest Gmina Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (4) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 6.3 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie 
Spółka z o.o. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i 
Kanalizacji w Piasecznie Spólka z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 6.4 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie 
Nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
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planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 
2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44, zmienianej uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie Nr 1145/LVII/2022 z dnia 21 września 2022 r. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miejskiej w Piasecznie Nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno nr 
1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 
obr. 44, zmienianej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1145/LVII/2022 z dnia 21 września 2022 r. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 6.10 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 
14, 15, 16 obr. 44 - etap 1 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna uchwalonego uchwałą 
Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 
9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44 - etap 1. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 6.16 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 318/XIV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 września 2019 r. w sprawie nadania nazwy REKREACYJNA ulicy 
położonej we wsi Józefosław w gminie Piaseczno 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
318/XIV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 września 2019 r. w sprawie nadania nazwy 
REKREACYJNA ulicy położonej we wsi Józefosław w gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 6.16 
 
6) Wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, 
oznaczonej jako działka ew. nr 238/80 położona w Głoskowie – nr 22 według nowego porządku obrad 
Głosowano w sprawie: wniosku o zdjęcie projektu uchwały nr 6.22 według nowego porządku obrad.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
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Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
zdjęto z porządku obrad 
 
7) Wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, 
oznaczonej jako działka ew. nr 238/54 położona w miejscowości Głosków gm. Piaseczno nr 6.23 według 
nowego porządku obrad 
Głosowano w sprawie: wniosku o zdjęcie projektu uchwały nr 6.23  według nowego porządku obrad.  
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
zdjęto z porządku obrad 
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
1) protokół nr LIX z dnia 19.10.2022 r. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu nr LIX z dnia 19.10.2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Protokół przyjęto 
 
2) protokół nr LX z dnia 09.11.2022 r. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu nr LX z dnia 09.11.2022 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Protokół przyjęto 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
Sprawozdanie przeniesione po punkcie bieżące uchwały 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres 19.10.2022 r. – 22.11.2022 r. 
 

 27.10.2022 Otwarcie „Przystani pod Klonami” – Centrum Aktywności Seniora przy ul. Szkolnej  

 04.11.2022 Quiz z wiedzy o piaseczyńskim sporcie w CEM Piaseczno  
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 05.11.2022 Mistrzostwa Województwa Mazowieckiego w Tańcu Sportowym – Move with love – w 
CEM  

 09.11.2022 Sesja nadzwyczajna  

 11.11.2022 Uroczyste obchody Święta Niepodległości w Piasecznie  

 11.11.2022 Gołków Cup 2022 – VIII Ogólnopolski turniej koszykówki dziewcząt r. 2010 (2 dni) 

 19.11.2022 Piaseczyńskie Senioralia w stadionie miejskim  

 Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej oraz 
uczestnictwo w pracach w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, udział 
w kontaktach z mieszkańcami.  

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej. 

  Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego Wiceprzewodnicząca Magdalena 
Woźniak 

 Udział we wtorkowych posiedzeniach kierownictwa Gminy (online) Wiceprzewodnicząca Magdalena 
Woźniak   

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut sołtys Józefosławia ponowiła wniosek o wprowadzenie do utrzymania 
zieleni jak i utrzymania zimowego ul. Cyraneczki na  nowym odcinku od  ul. Julianowskiej do ul. 
Przyrodniczej oraz ul. Przyrodniczej na odcinku  od ul. Cyraneczki do ul. Działkowej.  

6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do projektu 
uchwały: 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. - sesja 23.11.2022 r.  

 
 

 
 
 
 
 

      

Dochody      

      

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 853 85395 2180 KB 564 980 zł  

Zwiększa się dochody celem realizacji ustawy z dnia 15 
września 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie 
niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku 
paliw oraz kosztów obsługi w wysokości 2%. Środki na 
realizację zadania zostały przekazane z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

Razem: 564 980 zł 0 zł  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

      

Wydatki 
bieżące      
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Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 853 85395 3110 MGOPS 553 902 zł  

Zwiększa się wydatki celem realizacji ustawy z dnia 15 
września 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie 
niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku 
paliw oraz kosztów obsługi w wysokości 2%. Środki na 
realizację zadania zostały przekazane z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

2 853 85395 4010 MGOPS 9 143 zł  

3 853 85395 4110 MGOPS 1 575 zł  

4 853 85395 4120 MGOPS 223 zł  

5 853 85395 4710 MGOPS 137 zł  

6 855 85516 4300 SPS  76 500 zł 

Zmniejsza się wydatki na zakupie usług pozostałych w 
związku z brakiem możliwości wydatkowania w roku 2022, 
po rozstrzygniętym konkursie na usługę żłobkową. 

7 926 92604 4270 GOSIR 150 000 zł  

Zwiększa się wydatki na zakup usług remontowych celem 
przeprowadzenia bieżących remontów na obiektach 
sportowych administrowanych przez GOSiR. 

Razem: 714 980 zł 76 500 zł  

 
 

      
 

Wydatki 
majątkowe      

      

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 MT  12 915 zł 

ZADANIE: Ulica Wschodnia i ulica Rzeczna w Henrykowie-

Urocze i w Złotokłosie                                                                                 
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 r. 

przeznaczono kwotę  116 235 zł oraz 572 915 zł na rok 
2023.  Gmina na tym zadaniu ma zawartą umowę na 
wykonanie wielobranżowej dokumentacji projektowej, w 
której mieści się zapłata za ZRID w wysokości 12 915 zł, 
gdzie płatność przypadać będzie dopiero w roku 2023. W 
toku prac projektowych okazało się, że celem prawidłowej 
realizacji robót niezbędne jest uzyskanie pozwolenia na 
budowę, a nie zgłoszenia robót, jak pierwotnie zakładano. 
Jest to dłuższa procedura, w związku z powyższym 
przedłuży się czas uzyskania przedmiotowego zezwolenia. 
W związku z powyższym zasadne jest zmniejszenie  planu 
wydatków na tym zadaniu w roku 2022 o środki w 
wysokości 12 915 zł i zwiększenie o tą kwotę planu budżetu 
na rok 2023, celem zapłaty zobowiązań Gminy z tytułu 
zawartej umowy. 
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2 600 60016 6050 MT/IDR  32 903 zł 

ZADANIE: Ulica Polna w Chylicach                                                                               
UZASADNIENIE: Na ww zadanie w roku 2022 

przeznaczono kwotę  125 030 zł oraz 1 989 970 zł na rok 
2023. W chwili obecnej, w wyniku braku ostateczności 
decyzji ZRiD, zachodzi konieczność podpisania aneksu 
terminowego do zawartej umowy na dokumentację 
projektową i tym samym zmniejszenia środków na tym 
zadaniu w roku 2022 o kwotę 32 903 zł i jednocześnie 
ujęcia tej kwoty w planie budżetu roku 2023. Dodatkowo 
istnieje potrzeba zwiększenia środków na rok 2023 w 
wysokości  962 460 zł, aby móc rozstrzygnąć przetarg na 
przedmiotowe zadanie i wyłonić Wykonawcę robót 
budowlanych. Reasumując, zachodzi konieczność 
zwiększenia planu budżetu w roku 2023 o kwotę  995 363 
zł, do ogólnej kwoty 2 985 333 zł.  

3 754 75495 6050 SM  28 557 zł 

ZADANIE:Rozbudowa monitoringu miejskiego - 

skrzyżowanie ul. Powst. Warszawy i Okulickiego w 
Piasecznie                                                                         
UZASADNIENIE: Zmniejsza się środki finansowe ze 

względu na brak możliwości realizacji zadania.   

4 754 75495 6050 SM  80 000 zł 

ZADANIE: System analityki obrazu dla potrzeb SM                                                                          
UZASADNIENIE: Zmniejsza się środki finansowe roku 

2022 o kwotę 80 000 zł ze względu na problemy techniczne 
związane z realizacja zadania. Jednocześnie zwiększa się 
środki finansowe roku 2023 o kwotę 108 557 zł w związku z 
przewidywanym większym kosztem na zadaniu.  

5 900 90015 6050 IDR 74 000 zł  

ZADANIE:Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla 

pieszych - oświetlenie                                                                            
UZASADNIENIE: W chwili obecnej w związku z 

wycofaniem ze sprzedaży przez producenta aktywnych 
najazdowych elementów odblaskowych oraz koniecznością 
zastosowania przez Wykonawcę robót droższych, ale 
dostępnych na rynku rozwiązań zachodzi konieczność 
podpisania aneksu do zawartej umowy.  W wyniku tego 
faktu, w celu realizacji zawartej umowy, istnieje potrzeba 
zwiększenia środków na tym zadaniu w bieżącym roku o 
kwotę 74 000 zł.  

6 926 92601 6050 GOSIR  150 000 zł 

ZADANIE:   GOS Żabieniec, ul. Rybacka (IRS) - budowa 

pumptracka z nawierzchnią naturalną                                                                            
UZASADNIENIE: W związku z brakiem możliwości 

realizacji wcześniej zaplanowanego zadania 
inwestycyjnego wnioskujemy o zmnieszenie środków na 
wydatki w planie finansowym GOSiR z w/w zadania. 

7 801 80101 6050 INW 109 482 zł  

ZADANIE: SP Józefosław - rozbudowa placu zabaw - 

Budżet Obywatelski                                                                           
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o zwiększenie przydziału 

środków w 2022 roku o 109 482 zł.na zadaniu "SP 
Józefosław - rozbudowa placu zabaw - Budżet Obywatelski 
". 
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8 921 92113 6050 INW  1 570 000 zł 

ZADANIE:  Przebudowa i rozbudowa budynku 

użyteczności publicznej przy ul. Puławskiej 3 w Piasecznie 
dla potrzeb galerii sztuki współczesnej.                                                                        
UZASADNIENIE: W związku z koniecznością podpisania 

aneksu terminowego na zamierzeniu "Przebudowa i 
rozbudowa budynku użyteczności publicznej przy ul. 
Puławskiej 3 w Piasecznie dla potrzeb galerii sztuki 
współczesnej", wnioskuje się o zmniejszenie przydziału 
środków w 2022 roku  i przydział tej kwoty w roku 2023.  

9 700 70007 6050 INW 1 000 zł  

ZADANIE: Montaż instalacji CO na gaz w budynkach 

komunalnych                                                                      
UZASADNIENIE: Zmiana kwoty zmniejszenia z 42 800 zł 

na 41 800 zł (zadanie ujęte w projekcie zmiany Uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r.) 

10 921 92195 6050 INW 43 000 zł  

ZADANIE: Modernizacja zabytkowego budynku Poniatówki 

w Parku Miejskim - projekt + realizacja.                                                                     
UZASADNIENIE: Zmiana kwoty zmniejszenia z 1 192 000 

zł na 1 149 000 zł (zadanie ujęte w projekcie zmiany 
Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r.) 

Razem: 227 482 zł 1 874 375 zł  

 

Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.1 do 6.3. 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji dla zadań z zakresu 
sportu dla projektu uchwały z poz. 6.1 i 6.2 przed autopoprawką. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji Oświaty dla zadań 
z zakresu oświaty, ujętych w projekcie budżetu. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2021 r.  
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta 
 
2) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. z 
późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2022-2037 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki: 
Na wniosek Biura Promocji  dodano przedsięwzięcie bieżące na kwotę  7380,00 zł na rok 2023 „Udział w 
projekcie „Perły Mazowsza 2022””. Gmina wzorem lat ubiegłych chce przyłączyć się do Projektu Perły 
Mazowsza.  
W przedsięwzięciu inwestycyjnym „Modernizacja zabytkowego budynku Poniatówki w Parku Miejskim 
projekt + realizacja” wnioskuje się o zmniejszenie przydziału środków finansowych 43 000,00 zł. w 2022 
roku na zadaniu i przydział tej kwoty w roku 2023. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Sportu. 
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Głosowano: w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 
r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2022-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta 
  
3) W sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz w sprawie zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za pierwsze półrocze jednostek dla których organem założycielskim jest Gmina Piaseczno. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano: w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz w sprawie zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego za pierwsze półrocze jednostek dla których organem założycielskim jest Gmina 
Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) W sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod 
firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spólka z o.o.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
5) W sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska –Michalak zreferowała projekt uchwały 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywne opinie komisji dla 
projektów uchwał z poz.6.5-6.9.i 6.18-6.47  
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.5 do 6.8. 
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Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały 
Głosowano: w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
  
Wiceburmistrz podziękowała za podjęcie uchwały, podkreśliła że jest to bardzo ważny dzień dla dorosłych 
niepełnosprawnych mieszkańców. Łukasz Owczarek Dyrektor Warsztatów Terapii Zajęciowych 
podziękował w imieniu swoim oraz uczestników warsztatów. 
 
6) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej 
w Piasecznie nr 886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022. 
Edyta Kozicka-Ryszka Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 
2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej 
w Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) W sprawie zmiany uchwały nr 821/XL/2021 z dnia 14 lipca 2021r. Rady Miejskiej w Piasecznie, 
zmienionej uchwałą nr 1134/LVII/2022 z dnia 21 września 2022r. Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Lesznowola. 
Edyta Kozicka-Ryszka Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 821/XL/2021 z dnia 14 lipca 2021r Rady Miejskiej w Piasecznie, 
zmienionej uchwałą nr 1134/LVII/2022 z dnia 21 września 2022r Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 



 Protokół z obrad LXI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 23 listopada 2022 r. 

 

11/26 

 

 
8) W sprawie zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021 r. 
zmienionej uchwałą nr 979/XLIX/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r., zmienionej 
uchwałą nr 1003/L/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 marca 2022 r., zmienionej uchwałą nr 
1080/LIV/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 13 lipca 2022 r. w sprawie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 
Edyta Kozicka-Ryszka Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 885/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 
2021 r. zmienionej uchwałą nr 979/XLIX/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 lutego 2022r. 
zmienionej uchwałą nr 1003/L/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 marca 2022r. zmienionej 
uchwałą nr 1080/LIV/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 13 lipca 2022r. w sprawie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) W sprawie skargi A. H-K. na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej w Józefosławiu polegające na 
bezprawnym zapisaniu jej syna do wymienionej placówki bez jej zgody. 
Bogdan Temoszczuk z  Kontroli Wewnętrznej zreferował projekt uchwały. 
Hanna Krzyżewska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano: w sprawie skargi A. H-K. na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej w Józefosławiu 
polegające na bezprawnym zapisaniu jej syna do wymienionej placówki bez jej zgody.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 
10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44, zmienianej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1145/LVII/2022 z 
dnia 21 września 2022 r. 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska, przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.10-6.16 i 6.21. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 486/XX/2020 z dnia 26 lutego 
2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010 r. dla obszaru 
działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44, zmienianej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
1145/LVII/2022 z dnia 21 września 2022 r. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta 
  
11) Zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Piasecznie nr 819/XXIX/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 
1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013r. dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką 
Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m. od ul. 
Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (DZ. URZ. WOJ.MAZ. poz. 11725 z dnia 13. 11. 2013 r). 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę polegającą na dodaniu słów „w sprawie” w tytule uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 819/XXIX/2016 z dnia 28 grudnia 
2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej w 
Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013r. dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, 
Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 
m. od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (DZ. URZ. WOJ.MAZ. poz. 11725 z dnia 13. 11. 2013 r). 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta 
 
12) W sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego lasów. 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę dotyczącą tytułu uchwały i odczytała prawidłowy tytuł.  
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego lasów 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (14) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński 
Uchwała została podjęta 
  
13) W sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowiec. 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowiec. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta 
 
14) W sprawie zmiany uchwały nr 863/XLIII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 września 2021r. w 
sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 160/VIII/2015 z dnia 13 maja 2015r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w 
obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR. 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 863/XLIII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 września 
2021r. w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 160/VIII/2015 z dnia 13 maja 2015r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
w obrębach ewidencyjnych Jazgarzew i Wólka Pęcherska PGR.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta 
 
15) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Żabieniec Część 1 dla terenu 1.US. 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Żabieniec Część 1 dla terenu 1.US. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
16) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 
2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44 - etap 1 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę dotyczącą podstawy prawnej w drugim wierszu po art. 27 dodaje się art. 28 ust. 2.  
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano: w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 
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czerwca 2010 r. dla obszaru działek nr ewid. 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 obr. 44 - etap 1.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta 
 
17) W sprawie zmiany Uchwały Nr Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 września 2019 r. w sprawie 
nadania nazwy REKREACYJNA ulicy położonej we wsi Józefosław w gminie Piaseczno 
Anna Pakulińska-Attia Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały.  
Robert Widz Z-ca Burmistrza wyjaśnił,  że  przy rozpatrywaniu  dotacji Wojewoda dopatrzył się błędu 
pisarskiego dotyczącego nr działki w uchwale nr 318/XIV/2019  stąd w dniu dzisiejszym projekt uchwały.  
Głosowano: w sprawie zmiany Uchwały Nr 318/XIV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 września 
2019 r. w sprawie nadania nazwy REKREACYJNA ulicy położonej we wsi Józefosław w gminie Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta  
 
18) W sprawie zawarcia umowy z właścicielami budynku przy Placu Piłsudskiego 5 w Piasecznie 
dotyczącej udzielenia Gminie Piaseczno upoważnienia do zawarcia umowy najmu na lokal użytkowy o 
powierzchni 80,00m2. 
Ewa Witkowska Naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano: w sprawie zawarcia umowy z właścicielami budynku przy Placu Piłsudskiego 5 w Piasecznie 
dotyczącej udzielenia Gminie Piaseczno upoważnienia do zawarcia umowy najmu na lokal użytkowy o 
powierzchni 80,00m2.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
19) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego o powierzchni 
80,00m2, usytuowanego przy Placu Piłsudskiego 5 w Piasecznie. 
Ewa Witkowska Naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego o 
powierzchni 80,00m2, usytuowanego przy Placu Piłsudskiego 5 w Piasecznie..  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
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Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie  
 
Przerwa w obradach godz. 10:42  
Wznowienie obrad po przerwie godz. 11:00 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza wznowił obrady, radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. 
Przewodniczący stwierdził kworum. 
 
20) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 22, obręb 
Grochowa ul. Zbigniewa Pawlaka 26. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami  zreferowała projekt 
uchwały. 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z  pozycji 6.20-6.44. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 22, 
obręb Grochowa ul. Zbigniewa Pawlaka 26. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
21) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości, położonej przy ul. Bema w Piasecznie. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.21, 6.44 z autopoprawką i 6.48. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Ochrony Środowiska oraz Komisji Polityki 
Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości, położonej przy ul. Bema w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
zdjęty projekt poniżej 
22) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, oznaczonej jako działka ew. nr 
238/80 położona w Głoskowie. 
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zdjęty projekt poniżej  
23) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno części nieruchomości, oznaczonej jako działka ew. nr 
238/54 położona w miejscowości Głosków gm. Piaseczno. 
 
24) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 
119/10 oraz części działki nr 118/16, obr. Józefosław położonych w rejonie ul. Jutrzenki i ul. XXI wieku. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 119/10 oraz części działki nr 118/16, obr. Józefosław położonych w rejonie ul. Jutrzenki i ul. 
XXI wieku..  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
25) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. 56, obr. 56 m. 
Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 4. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. 56, 
obr. 56 m. Piaseczno położonej przy ul. Paprociowej 4.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
Uchwała została podjęta 
 
26) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 2/3, obr. 9 m. Piaseczno poł. w rejonie ul. Geodetów. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część 
działki oznaczonej nr 2/3, obr. 9 m. Piaseczno poł. w rejonie ul. Geodetów. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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27) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 2/1, obr. 22 m. Piaseczno poł. przy ul. Julianowskiej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część 
działki oznaczonej nr 2/1, obr. 22 m. Piaseczno poł. przy ul. Julianowskiej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
28) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 63/1, obr. 20 m. Piaseczno położonej przy ul. Sierakowskiego. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część 
działki oznaczonej nr 63/1, obr. 20 m. Piaseczno położonej przy ul. Sierakowskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
29) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjna nr 18/74, obręb 17 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjna nr 18/74, obręb 17 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
30) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 768/30 i działki 768/32, obr. Gołków przy ul. Szaniec. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
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działki oznaczonej nr 768/30 i działki 768/32, obr. Gołków przy ul. Szaniec.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
31) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek oznaczonych nr 
3/60 i 3/61, obr. 3 m . Piaseczno położonych przy ul. Chabrów. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 3/60 i 3/61, obr. 3 m . Piaseczno położonych przy ul. Chabrów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
  
32) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów najmu na część działki 
oznaczonej nr 6/16 oraz działek o nr 6/17, 6/18, 6/19 i 6/20, obr. 26, położonych przy ul. Wojska Polskiego. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów najmu na część 
działki oznaczonej nr 6/16 oraz działek o nr 6/17, 6/18, 6/19 i 6/20, obr. 26, położonych przy ul. Wojska 
Polskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
33) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 170 oraz 
udział w działkach nr 55/1, od 270/1 do 270/13, 267/1, 267/2, 269/1, 269/2, 268, położonych w obr. 5 m. 
Piaseczno przy ul. Mleczarskiej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 
170 oraz udział w działkach nr 55/1, od 270/1 do 270/13, 267/1, 267/2, 269/1, 269/2, 268, położonych w 
obr. 5 m. Piaseczno przy ul. Mleczarskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
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Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta 
 
34) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 35, 
obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
35) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek ewid. nr 48/1, 48/2, 
47/3 obr. 61, położonych w Piasecznie przy ul. Ziołowej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek ewid. nr 
48/1, 48/2, 47/3 obr. 61, położonych w Piasecznie przy ul. Ziołowej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
36) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek oznaczonych nr 
70/2 i nr 53/4, obr. Złotokłos położonych przy ul. Piaseczyńskiej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 70/2 i nr 53/4, obr. Złotokłos położonych przy ul. Piaseczyńskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
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NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
37) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 3/44 i 3/45, 
obr. 28, położonej w Piasecznie w rejonie ul. Żeromskiego. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki ewid. nr 
3/44 i 3/45, obr. 28, położonej w Piasecznie w rejonie ul. Żeromskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
  
38) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 47 oraz 
części działki nr 44, położonych w obr. 27, m. Piaseczno przy ul. Orzeszkowej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały i zgłosiła autopoprawkę dotyczącą zmiany w  paragrafie 2 sformułowanie „20221” zastępuje się 
sformułowaniem „2021”. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 47 
oraz części działki nr 44, położonych w obr. 27, m. Piaseczno przy ul. Orzeszkowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
39) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 24/2, 
obr. 57, m. Piaseczno położonej przy ul. Świętojańskiej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 24/2, obr. 57, m. Piaseczno położonej przy ul. Świętojańskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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40) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 
315/21 położonej w Wólce Kozodawskiej w rejonie ul. Krokusowej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 315/21 położonej w Wólce Kozodawskiej w rejonie ul. Krokusowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
41) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 43, obr. 17, 
położonej w Piasecznie w rejonie ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 43, obr. 
17, położonej w Piasecznie w rejonie ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Wojciech Ołdakowski, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
42) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki ozn. nr 89/44, obr. 
Bobrowiec. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki ozn. nr 89/44, 
obr. Bobrowiec.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
43) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek ozn. nr ewid. 17/7, 
nr 17/2 i nr 17/1, obr. 19 m. Piaseczno poł. przy ul. Warszawskiej. 
Iwona Zielińska-Woszczyk Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami zreferowała projekt 
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uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek ozn. nr 
ewid. 17/7, nr 17/2 i nr 17/1, obr. 19 m. Piaseczno poł. przy ul. Warszawskiej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
44) W sprawie podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Piaseczno. 
Krzysztof Bernat Naczelnik Wydziału Finansowego zgłosił autopoprawkę dotycząca zmiany tytułu uchwały 
oraz zmiany stawek,  następnie zreferował projekt uchwały w poprawionej wersji.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Finansów i 
Inwestycji. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz podkreślił, że cały czas inwestujemy w  nowe przedsięwzięcia które następnie 
przechodzą do bieżącego utrzymania, niestety  koszty bieżące drastycznie rosną. W przyszłym roku na 
marzec zaplanowane jest uruchomienie SKM my będziemy partycypować w kosztach utrzymania połączeń, 
na te wydatki musimy się przygotować. Dodał, że dochody gminy topnieją w związku ze zmianami 
podatkowymi bowiem wpływy do budżetu z tytułu podatków są znacznie niższe, dlatego podwyższenie 
stawek podatków lokalnych wydaje się nieodzowne.  Przypomniał że przez lata podatek  od nieruchomości 
był nie zmieniany, mimo że stawki ministerialne są, co roku były waloryzowane, dopiero rok temu stawki 
zostały podniesione.   
Głosowano: w sprawie stawek  podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta 
 
45) W sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. 
Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferował projekt uchwały. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła pozytywne opinie 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.45-6.46 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła pozytywne opinie komisji 
dla projektów uchwał z poz. 6.45-6.47 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano: w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami pozarządowymi 
i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Renata Mirosław 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
 
46) W sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na lata 2023-2025. 
Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Głosowano: w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na lata 2023-2025..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
47) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Piaseczno na lata 2023 – 2026. 
Elżbieta Klimkowska Z-ca Dyrektora MGOPS zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
Głosowano: W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Piaseczno na lata 2023 – 2026..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
48) W sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Piaseczno. 
Małgorzata Żyła Z-ca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między 
sesjami:  

 Jedno z ważniejszych zadań  od ostatniej sesji to spotkania  w celu podpisania umów na energię 
elektryczna dla gminy Piaseczno,  jak również złożenie odpowiednich dokumentów w celu 
możliwości korzystania z energii na preferencyjnych warunkach. Odnośnie 2024 roku trudno 
przewidzieć jakie będą stawki ,czy będą nadal na warunkach preferencyjnych. Burmistrz również 
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poinformował, że brak jest oferentów na dostawę prądu dla PWiK termin składania ofert upływa 30 
listopada. 

 Kolejnym wyzwaniem jest zakończenie przetargu na zakup paliwa gazowego, Burmistrz 
przypomniał, że większość placówek oświatowych jest zasilana z kotłowni gazowych. 

 Burmistrz omówił działania, które mają zminimalizować zużycie energii elektrycznej w Gminie. Do 

końca  roku gmina będzie rozliczała się za prąd po obecnych cenach, jednak  od stycznia energia 

elektryczna znacznie zdrożeje. W związku  z koniecznością  ograniczenia zużycia energii planujemy 

przyspieszyć wymianę oświetlenia ulicznego na energooszczędne ledy. Burmistrz podkreślił, że 

gmina stara się pozyskiwać fundusze zewnętrzne oraz preferencyjne pożyczki na ten cel. Burmistrz 

poinformował, że kończy się montaż instalacji fotowoltaicznej na budynku Cem-u. Kolektory 

słoneczne pojawią się również na filii SP nr 5 , rozważany jest montaż na terenie szkół w Złotokłosie 

, Jazgarzewie i Kamionce, SP 3 Piaseczno 

 Burmistrz uczestniczył w samorządowych obradach okrągłego stołu w sprawach skutków kryzysu 

energetycznego 

 W okresie między sesjami kluczowe spotkania dotyczyły prac nad projektem budżetu na 2023 rok, 
projekt został złożony do Rady Miejskiej w dniu 15 listopada 2022.Burmistrz podkreślił, że jest to 
budżet niełatwy, w którym pozostaje wiele niewiadomych ze względu na obecną sytuację. 

 Gmina Piaseczno przystąpiła do zakupu paliwa stałego z przeznaczeniem dla gospodarstw 

domowych do dnia 31 grudnia 2022 r. Zadanie to na zlecenie gminy Piaseczno będzie realizowało 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Piaseczno Sp. z o.o.  

 Na bieżąco odbywają się  spotkania z interesantami, sołtysami, spotkania samorządowe, spotkania 

w celu pozyskiwania funduszy zewnętrznych  

 Sołectwo Kamionka odebrało na Mazowieckiej Gali Aktywizacji Obszarów Wiejskich nagrodę za 
zajęcie III miejsca w konkursie „Najlepsza inicjatywa zrealizowana w ramach Mazowieckiego 
instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2022” w programie Mazowsze dla Sołectw. Nagroda 
jest za zrealizowaną z dofinansowaniem z Województwa Mazowieckiego wymiany oświetlenia na 
LED na ulicach Lawendowej i Miętowej. 

 23 października mieszkanka Piaseczna  Pani Marianna S. obchodziła setne urodziny z tej okazji  

Burmistrz złożył jubilatce najlepsze życzenia. 

 26 października odbyły się V Halowe Zawody Łucznicze o Puchar Burmistrza Piaseczna 

 27 października  odbyło się uroczyste otwarcie „Przystani Pod Klonami” – Centrum Aktywności 
Seniora w Piasecznie. 

 5 listopada odbyły się Mistrzostwa Województwa Mazowieckiego w Tańcu Sportowym MOVE WITH 
LOVE 2022 

 7 listopada odbył „Festiwal Pomysłów – debata młodzieżowa” zorganizowany przez Młodzieżową 

Radę Gminy.  

 11 listopada odbyły się uroczyste obchody 101-lecie odzyskania przez Polskę niepodległości. 

Burmistrz podziękował harcerzom, pracownikom Centrum Kultury za zorganizowanie pikniku 

historycznego w parku Książąt Mazowieckich 

 11-12 listopada odbył się turniej koszykówki "Gołków CUP". Turniej zorganizowany w 

związku z jubileuszem 100-lecia Piaseczyńskiego Sportu. 

 Burmistrz z zespołem uczestniczył w inauguracyjnym posiedzeniu Stowarzyszenia Metropoli 

Warszawskiej, które dotyczyło zagadnień związanych z transportem publicznym.  

 19 listopada na Stadionie Miejskim w Piasecznie odbyły się I Piaseczyńskie Senioralia – 
piaseczyńska impreza sportowa seniorów. Celem imprezy była promocja aktywności wśród osób 
60+ oraz zdrowego trybu życia. 

 21 listopada przypada Dzień Pracownika Socjalnego, który jest jednocześnie świętem wszystkich 

Pracowników Pomocy Społecznej. Z tej okazji Burmistrz złożył wszystkim pracownikom Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz wolontariuszom jak najlepsze życzenia. 
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Jednocześnie podkreślił, że MGOPS realizuje wiele zadań związanych z dodatkiem energetycznym. 

 Spotkanie z przedstawicielami miasta Chmielnicki, którzy podziękowali za okazaną pomoc.  

 W dniu dzisiejszym odbywa XIII Kongres Bibliotek „Spotkajmy się!” jest to wydarzenie 
ogólnopolskie w formule online - rola bibliotek w budowaniu odpornych na kryzysy lokalnych 
społeczności i w działaniu na rzecz klimatu. 

 Wiceburmistrz poinformowała o projekcie Rady Kobiet Piaseczno, który  dedykowany jest do  
emigrantek z Ukrainy. Program ma na celu aktywację zawodową kobiet.  

 Wiceburmistrz zaprosiła na kiermasz Bożonarodzeniowy WTZ Piaseczno, podczas którego będzie 
można zakupić rękodzieło wykonane przez osoby z niepełnosprawnością. Kiermasz odbędzie się  
w najbliższą niedzielę w Zalesiu Dolnym.  

 Burmistrz zaprosił na coroczny Kiermasz Świąteczny, który odbędzie się 11 grudnia .Jednocześnie 
poinformował, że iluminacje świąteczne zostaną powieszone  w grudniu tak aby się nimi cieszyć w 
okresie świątecznym, będą tylko krócej wisiały bo do 6 stycznia. Podkreślił, że ozdoby ledowe nie 
są energochłonne.  

7. Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Rady odczytał: 
Pismo Wojewody Mazowieckiego dot. złożenia kompletnych oświadczeń majątkowych przez Burmistrza i 
Przewodniczącego Rady – analiza bez uwag. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych Radnych: 
a) wszystkie osoby - Radni Rady Miejskiej w Piasecznie - złożyli oświadczenia majątkowe, za 2021 r. w 
terminie  
b) w złożonych oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono istotnych rozbieżności, które należałoby 
zakwalifikować, jako podanie nieprawdy lub zatajenie prawdy. Wystąpiły jedynie drobne uchybienia, które 
po uzupełnieniach - uznano, jako - bez uwag  
c) po jednym egzemplarzu oświadczeń majątkowych przekazano do urzędu skarbowego 
 
Katarzyna Burczaniuk Radca Prawny odniosła się do wątpliwości radnych dotyczących zmian przepisów  
w sprawie trybu obradowania komisji problemowych. Wyjaśniła, że obecnie  o zdalnym trybie obradowania 
decyduje organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego albo inny organ działający kolegialnie, w 
głosowaniu jawnym. W związku z powyższym  na komisji przeprowadzamy jawne głosowanie np. na komisje 
które są zaplanowane na miesiąc do przodu, przy czym głosowanie dotyczy tylko komisji zdalnych. Mecenas 
udzieliła odpowiedzi, że w przypadku konieczności zwołania dodatkowej komisji poza ustalonym 
harmonogramem  posiedzenie  musi się odbyć w trybie stacjonarnym.  
Przewodniczący Rady podkreślił jak ważne jest aby zapewnić dostępność mieszkańcom do posiedzeń i 
dodał, że szczególnie starsze osoby nie zawsze mają dostęp do komputera. 
 
Głos zabrała Agata Jachowicz Sołtys Julianowa, która przypomniała, że w listopadzie ub. roku na ręce Pana 
Burmistrza złożyła wniosek z propozycją wprowadzenia autobusu przegubowego na zasadzie uzupełnienia 
rozkładu jazdy 739 o dodatkowe kursy na skróconej trasie z zwrotką na rondzie praw kobiet i uruchomieniem 
dwóch przystanków na wysokości obecnego bazarku i budynku, w którym mieści się obecnie tzw. małe 
Auchan. 
  Sołtys przedstawiła propozycje kolejnych rozwiązań :  

 uruchomienie linii strefowej okresowej np. 839, na której autobus przegubowy mógłby kursować 
tylko w godzinach szczytu z zadaniem dowiezienia mieszkańców do ul. Puławskiej i dzieci do szkoły 
w Józefosławiu na krótkiej trasie: Julianowska-Kameralna-Wilanowska-Energetyczna-Puławska-
Geodetów-Julianowska. 

 wydłużenie o jedno skrzyżowanie trasy linii L39, które obecnie kończy bieg na przystanku 
Rubinowa. Przedłużenie trasy L39 w taki sposób, aby przystanek krańcowy przybliżyć do ul. 
Puławskiej a nawrotkę zrobić na rondzie przy Decathlonie. 

Sołtys zwróciła uwagę na fakt, że w ostatnich latach rośnie liczba dzieci kończących szkołę podstawową, 
mniej więcej połowa z nich wybiera liceum w Warszawie, do której trzeba jakoś dojechać. 
Wobec powyższego zwróciła się z prośba aby planując jakiekolwiek zmiany w komunikacji miejskiej 

https://piaseczno.eu/wydarzenia/wydarzenie/kiermasz-bozonarodzeniowy-wtz-piaseczno-2022/
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pamiętać, o tych dodatkowych 200-300 młodych pasażerach rocznie i uwzględnić ich we wszelkich 
wyliczeniach. 
Radna Hanna Krzyżewska poparła wniosek Sołtys w sprawie przedłużenia linii autobusowej L39 do ul. 
Puławskiej oraz skierowanie na trasę autobusów przegubowych. Do wniosku w sprawie przedłużenia linii 
autobusowej przyłączyła się radna Izabella Górzyńska. 

      Radna Katarzyna Krzyszkowsa-Sut zwróciła uwagę, że  kluczowym zadaniem jest wprowadzenie autobusu 
przegubowego bowiem głównym problem jest tłok w autobusach. 

      Radna Joanna Morawska poprosiła aby zwiększenie częstotliwości kursowania autobusów z Józefosławia i 
Julianowa nie odbyło się kosztem linii L z innych miejscowości. 

    
Robert Widz wiceburmistrz odniósł się bezpośrednio do wniosków sołtys Julianowa oraz radnych. 
Poinformował, że wraz z ZTM prowadzone są  prace, aby polepszyć jeszcze warunki dla pasażerów 
transportu publicznego. 
Podkreślił, że problem z tłokiem w autobusach linii 739 zauważa również ZTM. Od września zwiększona 
została częstotliwość kursowania linii obsługującej Józefosław i Julianów, ale nadal nie jest to rozwiązanie 
odpowiadające w wystarczającym stopniu na potrzeby pasażerów. Możliwość wprowadzenia autobusu 
przegubowego na linii 739 uzależniona jest od przebudowy pętli.  
Wiceburmistrz poinformował że brane jest pod uwagę uruchomienie dodatkowej linii „wahadłowej” z 
Józefosławia do PKP Jeziorki, która dowoziłaby pasażerów do ul. Puławskiej lub do pociągów SKM i KM na 
stacji PW. W najbliższym tygodniu ZTM planuje kolejny przejazd techniczny, po którym przedstawi gminie 
informacje o możliwości uruchomienia takiego połączenia oraz szacunkowych kosztach. W oparciu o te 
dane gmina podejmie decyzję o ewentualnym uruchomieniu połączenia KP Jeziorki, z częstotliwością 
stanowiącą alternatywę dla zatłoczonej linii 739. 
Wiceburmistrz dodał, że niestety ZTM wciąż boryka się z problemem braku kierowców, aby więc zapewnić 
kursowanie linii L39 co 30 minut, konieczne jest utrzymanie obecnej, skróconej trasy, podkreślił że jest to 
linia bardzo ważna dla mieszkańców Piaseczna.  
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 61 sesję o godz. 12:59. 
   
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


